

## Fællesmøde den 6/3-2019

**Tilstedeværende: Siri, Dorte, Frej, Martin?, Tanja og Penelope**

**Facilitator: Siri, Referent: Penelope**

### 1. Valg

Facilitator næste møde: Tanja

### 2. Arbejdsgrupper

#### **Butiksgruppen:**

11. maj arbejdsdag, byg skur/ halvtag, ryd op, fællesspisning (Frej og Dorte)

#### **Værkstedgruppen:**

Forårsrengøring af cykler

Køb af kompressor, håndværktøj til cykler, lille svejseanlæg, håndholdt sliber

Dubletter af værktøj sælges

Hylde sættes op

Udlejning af værktøj: deleordning ikke på plads endnu

#### **Kommunikationsgruppen:**

Plancher laves, enklere formulering af mission/ vision

#### **Ad hoc gruppen:**

Affaldsindsamling den 31/3 – Siri, Frej, Maja og Penelope (Frej – kage)

16/3 påskeworkshop for voksne (Kunst på Orø) (Frej – cookies)

#### **Fødselsdagsgruppen:**

Dorte og Tanja planlægger arrangementet den 20/4

#### **Finansieringsgruppen:**

Tager imod tilbud om gratis rådgivning (kan vedkommende komme til Orø?)

#### **Bogskabene:**

Workshop – flere bogskabe laves efter prototype blot mindre, workshop – fx papmaché dyr

Boghylde i venteskuret

### 3. Bestyrelsen

Undersøger elbiler, ny kommunikationsstrategi, pop up restaurant (sommermad), Henning går af og Lilian træder ind som revisor i stedet, vedtægtsændring – navnet Mejeriet ændres til Genskabet?

### 4. Containerby

Rundvisning, spørgsmål – fx ressourcer vedligeholdelse?, tidspunkt - onsdage/fredage?

### 5. Siden sidst

Borgermødet hvor Siri fremlagde info om Mejeriet/Genskabet gik godt

**Kalenderen:** Penelope står for fredagsbar den 29/3 - ikke noget stort arrangement

Brians fryser gives bort eller smides væk

### 6. Forslag

Siri foreslår møde med Emil

### 7. Eventuelt

Flere chauffører – kendes nogen med bil?

### 8. Feedback

Glimrende